
 
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Kolt Haveby 
Tirsdag, den 1. december 2020 kl. 17.00 
 
Godkendelse af referat fra sidste møde. Referat af 10. november 2020 blev godkendt. 
 
1. 
Opfølgningslisten gennemgås på januar bestyrelsesmøde. 
 
2. 
Bentes bunke. Indkomne beboerhenvendelser blev drøftet og vil blive besvaret. Jørn indkøber to 
nye brandslukkere, da de eksisterende snart udløber (dato). En henvendelse fra vandværket vedr. 
renovering af vandrør under en af vores stier (som er beplantet) blev drøftet. Mogens og Lars er sat 
på opgaven. 
 
3. 
Orientering fra formand. Ingenting.  
 
4. 
Orientering fra kasserer. Peter fratræder kassererposten pr. 31. december 2020, da han fraflytter 
området. Bestyrelsen vedtog, at Lars Winther fungerer som midlertidig kasserer, indtil næste 
generalforsamling, hvor der – i henhold til vedtægterne – skal vælges ny kasserer. Lars Winther 
bliver, i forening med formand Niels Juul tegningsberettiget, hvilket Bente meddeler vores bank og 
revisor. Niels takkede Peter for den store indsats genne mange år. 
 
5. 
Orientering fra næstformand. Ingenting. 
 
6.  
Orientering fra EDB og hjemmeside. Ingenting. 
 
7. 
Orientering fra vej, kloak og maskinindkøb. Der indkøbes en ny GreenTec langarm til afløsning af 
den gamle Spearhead. Der er indhentet tilbud, og Niels igangsætter ordren hos Askildrup, som var 
det firma der kunne levere den bedste løsning til den bedste pris. 
 
8. 
Orientering fra region og kommune. I henhold til GDPR-reglerne udarbejder Bente og Lars en 
erklæring, som afgående bestyrelsesmedlemmer skal tiltræde. Lars har fået henvendelse fra 
børnehaverne om vedligeholdelse/fornyelse af trappen, der går fra børnehavernes p-plads til 
kommunens stisystem. Efter gennemgang af kortmateriale – og henset til, at trappen befinder sig på 
kommunens matrikelnummer – har Lars meddelt kommunen, at de selv skal vedligeholde trappen. 
 
9. 
Orientering fra legepladsudvalg. Ingenting. 
 
10.  
Orientering fra den grønne drift. Der er blevet fældet tre store egetræer på stien mellem Pilegårdsvej 
144 og 146, efter beboerønske. Fliserne vil blive rettet op senere. Der er fældet to store birketræer i 
etape 1, disse vil blive erstattet af to nye træer (Sorbus Thuringiaca Fastigiata). Der er ligeledes 
fældet et stort birketræ i etape 4, her vil fliserne også blive rettet op senere. Grundejerforeningens 
veje vil blive fejet i meget nær fremtid. 
 
11. 
Eventuelt. Bestyrelsesmødedatoer i 1. halvår 2021 blev aftalt således: ONSDAG, d. 6. januar, 
tirsdag, d. 2. februar, tirsdag, d. 2. marts, tirsdag, d. 6. april, tirsdag, d. 4. maj og tirsdag, d. 1. juni, 
alle dage kl. 19.00. 
 
Bente Jensen, referent 
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